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- I rapporten nämns det att reningsverken producerar nära 17 

 miljoner normalkubikmeter rötgas och att det endast är ca 

 16 miljoner normalkubikmeter som sedan blir fordonsgas. 

 Det vore därmed önskvärt att det i rapporten framgick var 

 resterande rötgas tar vägen.  

 

- I rapporten nämns också att det producerats ett slamparti 

 som på grund av förhöjda zinkhalter inte kunnat användas 

 för spridning på åkermark. Det vore önskvärt att rapporten 

 informerade om var detta slamparti tog vägen.  

 

- I rapporten framgår också att förvaltningen hanterat 50 

 avvikelser på reningsverken samt på ledningsnäten vilka 

 vore intressant i rapporten att veta mer om vad dessa 

 innebar.  

Problemen med bräddningarna från ledningsnätet ser vi som 

allvarliga och trots problematiken kring väderleken bör detta 

tas på största allvar då detta kan leda till allvarliga problem 

såsom övergödning av våra sjöar. Vi ser också med oro på 

metallhalterna i slampartierna och hoppas att förvaltningen tar 

dessa problem på allvar och aktivt arbetar med frågorna.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

Det är positivt att Stockholms reningsverk detta år uppfyller 

gällande regelverk. 

Det är dock uppenbart att betydande åtgärder måste vidtas för 

att minska bräddningsmängden och då framförallt till de 

mindre vattnen. 

Vi vill återigen påpeka att vi anser nedläggningen av Bromma 

ARV är en alltför stor risktagning i dagens situation och att 

samordning med regionen i övrigt  är en klart bättre strategi. 
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Beslut  

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

 rapporten ”Tillsynsrapport 2013 – Grafiska branschen”. 


